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 採訪邀請  
 
 

香港民研公布兩岸政治人物民望調查 
 
 
香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於明天 (1月 21日)下午舉行發布會，
公布兩岸政治人物民望的調查結果，亦是該調查系列本年 7月 1日前發放的最後一次，
調查會否繼續要視乎市民是否支持。香港民研歡迎傳媒派員採訪發布會或贊助上述調查，

每題港幣八千元，贊助人士可以優先獲得結果。發布會上，客席評論員將會演繹結果，

詳情如下： 
 
日期： 2020年 1月 21日 (星期二) 
時間： 下午 2時 30分 
地點： 灣仔駱克道 53-55號恆澤商業大廈 3樓 
講者： 香港民意研究所主席及行政總裁   鍾庭耀 
 香港民意研究所數據科學經理   戴捷輝 
 東亞國際關係學者、台灣中央研究院前副研究員   林泉忠 
 香港民意研究所「我們香港人」計劃名譽總監   黃偉國 
 
查詢：請致電 3844 3111聯絡李小姐或彭小姐。 
 
 
2020年 1月 20日 
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 Press Invitation  
 
 

HKPOP releases survey on popularity of cross-strait leaders 
  

 
 
Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research 
Institute (HKPORI) will hold a press conference tomorrow (January 21) afternoon to release its 
survey on the popularity of cross-strait leaders, which is the last survey of its series before July 1, 
2020. Whether the survey will be continued depends on the amount of public support. The media is 
invited to send representatives to attend the press conference and to sponsor the survey at $8,000 per 
question. All sponsors will receive the results in advance. At the press conference, honorary 
commentators will interpret the results, details are as follows:  
 
Date:  January 21, 2020 (Tuesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Speakers: Robert Chung President and CEO, HKPORI 
 Edward Tai  Data Science Manager, HKPORI 
 John Lim   Scholar in East Asian and International Relations, and Former Associate 
        Researcher, Academia Sinica, Taiwan 
 Benson Wong  Honorary Director, “We Hongkongers”, HKPORI 
 
For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111. 
 
 
January 20, 2020 
 


